
Vättersö Nya Samfällighetsförening (VNSF) 
 

Protokoll från Årsstämma söndagen den 3 juli 2005 
 

Närvarande fastigheter: 4, 12, 21, 25, 34, 48, 93, 95, 98, 101, 102, 124, 128, 129, 130, 
133, 136, 137, 153, 169, 170, 177, 178, 179, 180, 185, 195, 199, 201, 202,  
 

1. Stämman öppnas. Tomas Svendén öppnade stämman och hälsade alla välkomna. 
 
2. Godkännande av dagordning. Stämman godkände dagordningen. 

 
3. Val av ordförande vid stämman. Tomas Svendén valdes till ordförande vid 

stämman. 
 

4. Val av sekreterare vid stämman. Ulrika Fellenius valdes till sekreterare vid 
stämman. 

 
5. Val av justeringsmän tillika rösträknare. Ulla Åström och Jan Ottosson valdes 

till justeringsmän och rösträknare. 
 

6. Frågan om stämman blivit behörigt utlyst. Det konstaterades att stämman 
utlysts i behörig ordning. 

 
7. Fastställande av röstlängd. Närvarolistan fastställdes som röstlängd. 

 
8. Styrelsens förvaltningsberättelse för perioden. Tomas Svendén föredrog 

styrelsens verksamhetsberättelse för perioden 2004-07-01 till 2005-06-01. Jan 
Ottosson redogjorde för vilka delar av vägarna som står på tur och är i stort behov 
av underhåll. Vägen vid midsommarstången, korsningen Talludden-Ramsdal, 
svackan vid Ryssviken (vid 1:93), vägavsnittet vid tomterna 1:124-1:125 samt vid 
1:148 är på tur. Diskussion uppstod om det var någon idé att iordningställa 
vägarna eftersom renhållningen kör sönder dem med sina breda och tunga fordon 
vid slamsugning. Kommunen behöver kontaktas för att påpeka att dessa tunga 
fordon, som kan väga över 10 ton, inte kan trafikera våra vägar, fordonen måste 
anpassas till vägnätet.  
Eva Fahlin berättade att de vägskyltar som styrelsen beställt har kommit och de 
blev fina. 
Enligt kassören åtestår nu endast 5 obetalda årsavgifter. 
 

9. Revisorernas berättelse. Revisorerernas revissionsberättelse för perioden 2004-
01-01 till 2004-12-31 fanns utskrivet och delades ut till stämmans deltagare. 
Ansvarsfrihet för styrelsen tillstyrktes av revisor Torbjörn Jakobsson. 

 
10. Ansvarsfrihet till styrelsen. Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för den 

period revisionen omfattade. 
 



11. Ersättning till styrelse och revisorer. Inga arvoden utgår beslöt stämman. 
 

12. Framställningar från styrelsen. En teknisk karta över markområdet skall tas 
fram i samarbete med SBSF. Denna karta kommer att visa var vattenledningar, 
elkablar samt infiltrationsanläggningar finns nedgrävda. Denna information är 
viktig vid kommande vägunderhåll. Information från fastigheterna kommer att tas 
in. 

 
13. Förslag till handlingsplan. Ordförande redogjorde för handlingsplanen för 

perioden 2005-07-01 till 2006-06-30. Den största delen av arbetet kommer att 
läggas på det fortsatta vägunderhållet. Arbetet påbörjas v.28 då en maskin 
kommer ut på ön. 

 
De vägskyltar som levererats kommer att sättas upp under sommaren. 

 
14. Styrelsens förslag till inkomst- och utgiftsstat samt debiteringslängd. 

Styrelsens förslag, vilket innebär en utdebitering om 750:- per fastighet, 
godkändes av stämman. Avgiften betalas senast sista februari 2006. Stämman 
beslöt att postgiro nummret ska stå även på utskicket. 

 
15. Val av styrelse. Styrelsen valdes enligt följande: 

 
        Tomas Svendén (1:170), ordförande, omval 2 år 
  Ulrika Fellenius (1:93), kvarstår 1 år 
 Ulla Åström (1:36), omval 2 år 
 Henrik von Koch (1:204), omval 2 år (ämnar avgå om ett år) 
 Jan Ottosson (1:95), kvarstår 1 år 
 Birgitta Andersson (1:148), omval 1 år 
 Helena Kristersson (1:48), nyval 1 år 
 
 Eva Fahlin (1:120) ansvarar för hemsidan men ingår inte i styrelsen. 
 

16. Val av revisorer och revisorssuppleanter. Till revisorer omvaldes: 
Torbjörn Jakobsson (1:187) 
Franz Henzel (1:96) 
Hans Friberger (1:137) suppl. 
 

17. Val av valberedning. Till valberedning omvaldes: 
Gunnar Lundberg (1:97) 
Tomas Hedström (1:185) 
 

18. Övriga frågor.  
Trappan vid Talludden är i dåligt skick och de som nyttjar denna önskar att den ska 
åtgärdas av föreningen då den är farlig att beträda. Diskussion uppstod om vad som 
ska betraktas som allmän väg eller privat angelägenhet. Styrelsen försöker åtgärda 
problemet i samarbete med de berörda. Skylt: ”Farlig” sätts upp. Styrelsen föreslogs 



ta fram riktlinjer för var gränsen bör gå för vad som ska betraktas som allmän väg på 
ön och därmed bekostas och ombesörjas av VNSF vid eventuella missförhållanden 
samt kolla upp ansvarsfrågan vid olycksfall. 
 
19. Stämman avslutades. 

 
 
Vid protokollet   Justeras  Justeras 
 
 
 
Ulrika Fellenius   Ulla Åström  Jan Ottosson 

 


